
Geacht college,

In uw raadsbrief d.d. 16 maart 2017 stelt u dat behoud van de historische gevellijn aan de 
Parallelweg onhaalbaar is. Bureau Kleissen heeft u twee opties gegeven:

1. Als u nog iets betaald wilt krijgen voor de grond, moet u de gebouwen (laten) slopen.
2. Als u de gevels wilt behouden, moet u de grond en gebouwen nagenoeg gratis aan een 
projectontwikkelaar weggeven.

Wij begrijpen dat u niet wilt kiezen voor optie 2. De gemeentelijke financiën laten dat niet toe.

Toch is optie 1 ook niet wenselijk. Naar ons weten ligt er geen concreet plan voor dit gebied. Het is 
nog maar de vraag of u na sloop de grond wèl verkoopt voor een goede prijs. En wat de kwaliteit is 
van hetgeen een projectontwikkelaar wellicht ooit op die plek bouwt. Ons motto is: niet slopen 
zolang er geen plan is! U stelt dat sloop verdere verloedering voorkomt. Dat uitgangspunt heeft de 
afgelopen 15 jaar diverse braakliggende veldjes veroorzaakt. Zijn die zo bevorderlijk voor de 
ruimtelijke kwaliteit van Almelo? U maakt zich terecht zorgen over vandalisme, maar sloop (totale 
vernietiging) lijkt ons daarvoor niet de juiste oplossing. Almelo verliest dan opnieuw een 
karakteristieke gevellijn, die inmiddels ook zeldzaam geworden is. Niet zo lang geleden stonden 
soortgelijke gevels nog langs de Ootmarsumsestraat (naast Deksels), maar die zijn ook gesloopt 
voor een braakliggend veld.

Wij stellen een derde optie voor: de leegstaande panden aan de Parallelweg te verkopen als 
klushuizen. Kent u dit concept?(*) Voorwaarde van een klushuis is dat kopers het opknappen (zelf 
of laten doen) en er voor een bepaalde periode zelf blijven wonen (dit om speculatie en 
huisjesmelkerij te voorkomen). Van de panden die nog in redelijke staat zijn, kunnen er steeds 
twee samengevoegd worden. Zo ontstaan er 6 huizen, die u te koop aanbiedt aan particulieren 
(yuppen, hipsters, wie dan ook) voor max. €50.000 per stuk.(**) Kopers krijgen zo voor weinig geld 
veel ruimte om te wonen, werken, en creatief te zijn. Dit op een toplocatie bij het station.

Het is een investering in Almelo als creatieve stad. Zonder dat het de gemeente geld kost. En een 
mogelijkheid om de historische gevels van de Parallelweg in ere te herstellen. Wat vindt u van dit 
idee? Bent u bereid het een kans te geven?

Namens de fracties van ChristenUnie, D66 en GroenLinks,
Met vriendelijke groet,
Michiel van Heek.

(*) De geschiedenis van het klushuis

Het beleidsidee "klushuis" is vanaf 2005 in diverse steden toegepast. Als 
ultieme poging om verwaarloosde panden in kansarme buurten nieuw 
leven in te blazen. En met succes. Achterstandsbuurten werden door een 
nieuwe populatie van jonge creatievelingen omgetoverd tot hippe plekken. 
In de grote steden is het concept aan zijn eigen succes ten onder gegaan. 
Ondanks de hoge prijzen ontstaat nu vaak een run op nieuwe klushuis
projecten. In Almelo hoeven we daar voorlopig nog niet bang voor te zijn. 
Almelo is een ideale stad om dit idee toe te passen.

https://nl.wikipedia.org/wiki/Klushuis

(**) Hoe komen we aan de prijs
van max. €50.000?

Uit de raadsbrief begrijpen wij 
dat de Parallelweg €300.000 
moet opbrengen. Dit zijn 
immers de meerkosten voor 
een projectontwikkelaar bij 
behoud van de gevels, en om 
die te compenseren zouden 
grond en huizen om niet (€0) 
verkocht moeten worden.

https://nl.wikipedia.org/wiki/Klushuis



